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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 30. november 2012
stillet følgende spørgsmål nr. 41 (L 59) til ministeren for sundhed og forebyg-
gelse, som hermed besvares.

Spørgsmål nr. 41 (L 59):

’’Ud fra den betragtning at de tre største kæder af danske høreklinikker i 2011 

havde et underskud på 25,7 mio. kr., kan ministeren så dokumentere regerin-

gens påståede overbetaling af de private høreklinikker?”

Svar:
Den foreslåede tilskudsreduktion er mindre end det prisfald på høreapparater, 
som er opnået på det offentlige område pr. 1. august 2012 med det seneste 
Amgros-udbud. Reduktionen er derfor en naturlig tilpasning til udviklingen på 
området. I modsat ville der fremover blive tale om overbetaling. 

Jeg vil i øvrigt løbende følge ordningen nøje, og regeringen lægger op til at
evaluere den nye model for tilskud til høreapparatbehandling 2 år efter den fo-
reslåede ikrafttrædelse af lovforslaget.

Med venlig hilsen

Astrid Krag      /      Tue Schou Pedersen
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